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Adam Oczoś 
radny Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle 

INTERPELACJA 
sesja Rady Miasta 19.12.2019 

Dotyczy: naprawy ulicy Chemików osiedle Azoty 

W dniu 25.04.2019 złożyłem interpelację z prośbą o naprawę bieżącą ulicy Chemików 

w zakresie usunięcia ubytków i pęknięć w nawierzchni drogi, a także studzienek deszczowych 

które są zapadnięte lub wypiętrzone znacznie ograniczając spływ wody deszczowej. 

W odpowiedzi plan realizacji wyznaczono na IV kwartał 2019. 

Ponieważ do dnia dzisiejszego nie zostało zgłoszenie zrealizowane, ponownie wnoszę 

o wykonanie powyższego zakresu i określenia terminu realizacji. 


